
Zápis z veřejného zasedání obecního zastupitelstva 

Újezd u Plánice spolu s honebním společenstvím POSAVÁDKA, konané 

 dne 27. 12. 2013 v KD Újezd od 19.30 hodin 

 

Účast zastupitelstva:   Časta, Votava, Moravec, Král, Petr E., Touš J., Bělohlavý M.  

                 Omluveni:   Bešta J. 

Program zasedání:  

Zahájení - určení zapisovatele  -  Votava 

 - starosta p. Časta  přivítal a pozdravil všechny přítomné a seznámil je s programem 

dnešního veřejného zasedání. Zároveň určil p. Votavu zapisovatelem z dnešního veřejného 

zasedání a určil jednotlivé funkce vyplývající z programu -  jména  členů  návrhové komise 

a ověřitelů z posledního a z dnešního zasedání. 
     

volba návrhové komise                p. Miloslav Holý, Miroslav Šlajer                                                                    

určení   dvou ověřitelů z dnešního zasedání  p. Král Alois, Moravec  Zdeněk                                                           

ověření  zápisu z posledního zasedání   p. Touš Josef., p. Emilián  Petr.   

Kontrola usnesení z posledního zasedání - p. Časta 

      

 Pan starosta provedl za přítomnosti všech kontrolu a přečtení usnesení z minulého zasedání. 

 Shledal  že je vše bez výhrad vyřízeno 

 

Seznámení s došlou poštou - p. Votava                                                                                                   

Poté  pan  Votava seznámil všechny přítomné s došlou  poštou  za čtvrté  čtvrtletí  roku 2013,                                   

bez  připomínek přítomných 

 1 Zprávu o obecním lese přednesl p. Bělohlavý 

Pan Bělohlavý přednesl  zprávu  o  hospodaření  v obecním lese za rok 2013. Zalesnění, oprava cest, 
svod vody, plán na pětileté období, těžby dřeva , vysazování  sazenic. Dále upozorni na směrnice 
Evropské  Unie při prodeji dřeva. 

2 Zprávu honebního společenství POSAVÁDKA přednesl p. Vladař 

Za honební společenství  POSAVÁTKA se zúčastnili: p. Vladař,  p. Beška 

  Zprávu honebního společenství  POSAVÁTKA přednesl p. Vladař.  Pozdravil vlastníky pozemků, 
poděkování  přítomným za účast  na Valné hromadě.  Seznámil  přítomné  s poplatky za pronájem 
honitby, místo  poplatků  dodalo honební společenstvo POSAVÁDKA 50 kusů  lesních sazenic zdarma. 
Dále upozorni na problematiku udělení žádosti odstřelu  zvěře - kanci, daňci a mufloni. Podal přehled 
příjmů a výdajů za rok 2013 a popřál vše nejlepší k Novému roku. 

 3 OZ projednalo a schválilo určení inventurní a likvidační komise 

Byla určena inventurní  komise  za OÚ: pan Moravec, p. Bešta, p, Král 



Za SDH Újezd byla určena inventurní komise: pan Petr Emilián, pan Martin Hošťálek a pan Josef Touš 

Byla určena likvidační komise: pan Moravec Z., pan Bešta J., pan Král A. 

4 OZ  projednalo  a bere na vědomí rozpočtovou změnu  č. 7 

5 OZ  projednáno  rozpočet na rok 2014    2 325 000 Kč 

6  OZ projednalo a schválilo rozpočtový výhled  na rok 2014 - 2015 

7 OZ  projednalo a schválilo opravu návsi.  Předběžný rozpočet    574  500 Kč 

8 OZ projednalo a schválilo  financování opravy  a provedení  STK   AVIA   ZDH  Újezd  8 601 

Kč 

9. OZ  projednalo a schválilo příspěvek na vánoční akci a lampionový průvod 

10 OZ  projednalo a schválilo zajištění silvestrovské akce 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo zajištění silvestrovské akce – oslava Nového roku 

11  OZ projednalo a schválilo  zajištění energetického štítku budov.  Kulturní dům předběžná 

cena 8 000 Kč 

12   OZ projednalo  a schválilo   kronikářku obce paní Zuzanu Kovaříkovou 

13  OZ projednalo a schválilo   zajištění vzpomínkové akce 50 let od otevření Kulturního domu 

14 Diskuse : 

pan Fremund Jiří navrhl opravu cesty k domu  č. 60 

pan  Moravec  Ladislav  navrhl   ořezání  stromků   za obcí  

pan Časta připoměl opravu osvětlení – v plánu je napnutí  el.  drátů  a prořezání stromů, dále 

připoměl  že se svítí celou noc z důvodů bezpečnosti  a tudíž nutnost navýšení rozpočtu na veřejné 

osvětlení 

pan Faist navrhl stavební úpravu bytu v první patře KD 

paní H. Pohanková připoměla a poděkovala za zajištění vedení kroniky paní Zuzanou Kovaříkovou 

pan Mazanec Jiří poděkoval za pořádání  dětského dne pro děti v KD, dále navrhl stavební úpravu 

oddělení přísálí od sálu pro pořádání menších oslav 

paní  Thomayerová  Pavlína navrhla nekuřácké nedělní odpoledne v pohostinství z důvodů dětských 

her 

pan Kotěšovec  navrhl  přestěhování výčepního pultu ke  stěně  kuchyně  v pohostinství 

 

Usnesení  z  veřejného zasedání  OZ přečetl pan Král Alois 



 

15 Závěr 

Závěr přednesl pan Časta, popřál   Všem i jejich blízkým do Nového roku 2014 pevné zdraví, mnoho  

spokojenosti,  osobních i pracovních úspěchů.   

Po ukončení  veřejného  zasedání  bylo podáváno  občerstvení ,  včetně  guláše  na  které dodalo 

zvěřinu honební společenství   POSAVÁDKA  

  

Zapsal Jiří Votava    dne   03.01.2014 

Ověřovatelé:    Král Alois            …………………………… 

                         Moravec Zdeněk   ………………………….. 

 

Starosta:           Ladislav Časta     ………………………….. 
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